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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE CIUTAT 
 
Lloc: Palau de la Paeria (Sala peixera) 2a planta. 
Data: 10 d’Octubre de 2.024 a les 18:00 hores 
 
 
Assistents: 
 
Sra. Cristina Rodriguez (CCOO),  Sra. Laura Bergés (Grup Comú de Lleida), Sr. Toni Baró (FAVLL), 
Sr. Zakaria Sorouri (Ass. Nostàlgia), Sra. Violant Cervera (Grup JuntsxCat), Sra. Anna Ma Florista 
(Grup PP), Sr. Hamza Aission (Ecoxarxa), Sra. Gloria Rico (Grup VOX), Sr. Ramon Grau (Col·legi 
Professional Tècnics Industrials), Sra. Lupe Pavón (Bordeta.net), Sr. Eric Morros (Obrint Portes), 
Sra. Begoña Iglesias (Grup PSC), Sra. Ma. Esther Florensa (AMELL), Sr. Carlos Enjuanes (Regidor 
de Participació i Drets Civils), Sra. Cristina Saiz (Cap d’Acció Participativa) , Sr. Fèlix Larrosa (Paer 
en Cap ). 
 
Odre del Dia  
 
1. Benvinguda a càrrec del Paer en Cap, Sr. Fèlix Larrosa i del Regidor de Participació i Drets Civils, 
Sr. Carlos Enjuanes. 
2. Aprovació Acta anterior. 
3. Proposta de constitució de les noves comissions de treball pel mandat 23-27. 
4. Proposta de data i ordre del dia del pròxim Consell de Ciutat. 
5. Torn obert de preguntes i informacions. 
6. Cloenda. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 

1. Benvinguda a càrrec del Paer en Cap, Sr. Fèlix Larrosa i del Regidor de Participació i Drets 
Civils, Sr. Carlos Enjuanes. 

 
Es dona la benvinguda als presents i fa constar l’absència del Sr. Ramon Grau i s’han excusat: la 
Sra. Laia Rogel, el Sr. Roger Berenguer i la Sra. Jordina Freixanet. 
 

2. Aprovació Acta anterior. 
 
S’aprova unànimement. 
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3. Proposta de constitució de les noves comissions de treball pel mandat 23-27. 
 
El Sr. Fèlix Larrosa (Paer en Cap) exposa que han participat dotze persones aportant vint-i-nou 
propostes de comissions de treball a través del tràmit creat per l’ocasió, i després d’analitzar les 
diferent propostes, fa la següent proposta:  
 

 Ciutat Digital i Innovació Tecnològica  Transformació de Lleida en ciutat digital, inteŀligent 
i connectada i també com a Hub Tecnològic ja que som la segona ciutat de Catalunya en 
major densitat d’empreses tecnològiques,  i no estem reconeguts com tal. 

 Sostenibilitat i Agenda Urbana 2030  Promoure un model de ciutat sostenible i resilient en 
línia amb els Objectius de Desenvolupament Sostenible, (ODS), centrant-se en la gestió de 
l’aigua, residus, urbanisme responsable, etc... 
En aquest punt l’Alcalde proposa encomanar a la Comissió Permanent  i al Consell de Ciutat 
que facin de primer òrgan de participació del Pla d’Ordenació Urbana Municipal (POUM), per 
impulsar les sessions informatives i accions que siguin necessàries. 

 Ciutadania Cívica i Convivència  Fomentar una ciutat cohesionada, segura i cívica.  

 
Un cop comentades les comissions de treball  explica que només una persona ha demanat fer una 
comissió sobre reglaments i que creu que és el millor, ja que és molt complicat, però  hi ha una 
proposta de reglament per adaptar-la i actualitzar-la que s'haurà d'assumir com a Comissió 
Permanent.  
 
Puntualitza que hi ha hagut  altres propostes que no es valora que s’hagi de fer una comissió de 
treball, però sí que s’acorda de traslladar-ho al departament corresponent.   
 
El Sr. Èric Morros (Obrint Portes) comenta  voler propostes com el  voluntariat o cooperativisme pot 
estar encabida en la comissió de Ciutadania Cívica i Convivència, proposició que el Sr. Fèlix 
Larrosa veu correcte consensuant amb la resta de la comissió i s’acorda incorporar la vesant del 
cooperativisme com a forma d’empresa tenint en compte el seu destinatari social.  
 
La Sra. Lupe Pavón (Bordeta.net i Vicepresidenta) demana que s’expliqui  més que el títol de cada 
comissió per tindre coneixement del desglossament i dels temes a treballar. S’acorda que es farà 
arribar el detall de cada comissió. ( adjunt a l’ANNEX 1)  
 
La Sra. Cristina Saiz ( Cap d’Acció Participativa ) comenta que quan la comissió es constitueix, ha 
de ser la pròpia comissió qui prioritzi les temàtiques a treballar, també hi haurà especialistes tècnics 
que vetllaran per les necessitats marcades al Pla d’Acció Municipal.  
 
El Sr. Toni Baró (FAVLL i Vicepresident) celebra molt positivament que el Consell de Ciutat tingui 
aquesta implicació amb el POUM.  
 
L’ Alcalde  fa la comanda expressa al Consell de Ciutat per a que promogui la participació al POUM.  
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La Sra. Laura Bergés (Comú de Lleida) proposa que els punts que no es puguin encabir a les 
comissions que es facin arribar als seus Consells Sectorials pertinents.   
Detalla que els temes de patrimoni cal traslladar-los al Consell de Cultura, temes de cooperativisme 
traslladar-ho al Consell Econòmic Social  perquè més enllà de la tasca social són un agent 
econòmic. Temes de gent gran, ja hi ha el Consell de la Gent Gran. 
Les propostes que s’han fet arribar del swing, traslladar-les al Consell Municipal de Cultura. 
Pel que fa als reglaments, demana que qui s’encarregui de la revisió dels reglaments tingui en 
compte les aportacions i la feina que ja s’ha fet. 
 
El Sr. Fèlix Larrosa ( Paer en Cap )  accepta la proposta de la Sra. Laura Bergés.  
 
El Sr. Toni Baró (FAVLL i Vicepresident) recorda la feina feta en el grup de treball de ciutadania i que 
es tingui en compte. 
 
La Sra. Cristina Saiz (Cap d’Acció Participativa i Secretaria del CdC) recorda que ara queden 
aprovades les comissions i s’obrirà el termini perquè es puguin apuntar les conselleres i consellers, 
i en funció de les persones que hi hagi a cada comissió s’adjudicaran les presidències de comissió 
i els tècnics que donaran suport a aquestes. 
  
El Sr. Èric Morros (Obrint Portes) pregunta si serà equitatiu pel que fa al nombre de persones 
participants en cada grup de treball. L’Alcalde respon que caldrà tenir en compte molts elements 
que determinen l’elaboració d'un grup de treball, ja sigui per temes laborals, temes generacionals... 
Manifesta que  cal esperar a veure la resposta respecte a les inscripcions per valorar aquest fet. 
  
La Sra. Cristina Saiz (Cap d’Acció Participativa i Secretaria del CdC ) comenta que el mandat 
anterior es va controlar molt bé la participació. 
  
L’Alcalde proposa que les conselleres i consellers optessin per una primera comissió, amb l’opció 
d’escollir-ne una segona, i sí que és necessari poder fer internament una distribució intentant  
respectar una màxima equitat en cada comissió de treball.  Per consens s’accepta la proposta. 
 

4. Calendari de treball. 
 
El Sr. Fèlix Larrosa (Paer en Cap) Comenta que, derivat del mandat anterior, en el pròxim Consell de 
Ciutat ha d’haver-hi una proposta d’actualització del Reglament del Consell de Ciutat. 

 
Es proposa que el mateix sigui a finals del mes de novembre o bé començaments de desembre, amb 
el següent ordre del dia: 

 Salutacions. 
 Aprovació de l’acta anterior. 
 Nous nomenaments de consellers i conselleres. 
 Presentació de les noves Comissions de Treball. 
 Donar compte dels avenços de la Comissió de Nomenclàtor. 
 Proposta d’actualització del Reglament del Consell de Ciutat. 
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 Presentació del projecte de pressupostos del 2025. 
 Torn d’intervencions. (Amb petició prèvia per ordenar la intervenció) 
 Cloenda. 

 
Es comenta, a escala general, que és més fàcil en horari de tarda a les 18:00 hores i que no cal que 
sigui en cap de setmana, ja que no hi ha diferències en assistència. 
 

5. Torn obert de preguntes i informacions. 
 
La Sra. Maria Esther Florensa (AMELL) pregunta si un cop fet el nou reglament del Consell de Ciutat 
hi haurà difusió als barris. L’Alcalde respon que primer ha de passar pel Ple de l’Ajuntament, s’ha 
d’aprovar i a partir d’aquí uns terminis d’informació pública i per aquest motiu la informació arribarà 
als barris i a tota la ciutadania. 
 

6. Cloenda. 
 
Es dona per finalitzada la sessió a les 19:00h 
 
 
 
Signatura de la Secretaria del Consell de Ciutat  
 
 
 
 


